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Indkaldt af beboerrådsforpersonen 
Torsdag d. 2 april 2025 
Kl. 18.00 på 1. sal i administrationsbygningen 
Næste møde: 7. maj 2025 
 

3. Beboerrådsmøde i 2025 
Tilstedeværende: Julie, Mille, Andreas, Tobias og Charlotte (admin) 
 

Dagsorden 

1) Valg af ordstyrer og referent 

Ordstyrer: Julie. Referant: Andreas. 

2) Godkendelse af dagsorden 

Alle for 

 

3) Godkendelse af referat for M1 og M2 (Se Google Drive) 

 

Alle for.  

 

4) Introduktion 

 

Hilser på nyt medlem.  

 

5) Beboerrådsforpersons punkt 

a. Faciliteter til booking systemet 

 

Der snakkes om sækkevogn, ladcykel og boremaskine eller slagbor. 

For det første er boret en slagboremaskine eller en boremaskine, det står på 
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bookingsystemet som en boremaskine. Charlotte snakker med Kim om det er en fejl i 

systemet eller om der faktisk er en slagboremaksine.  

 

I forhold til sækkevognen samt ladcykel er den optimale løsning være at nøglebrikken der 

låser op ville kunne registreres. Det er ikke muligt. Man bliver nødt til at booke den via 

bookingsystemet. Der skal laves en bookingsguide, som der også er blevet talt om at lave på 

et arbejdsmøde. Admin. laver bookingmulighed og informere hvor det er gjort.  

 

I forhold til ladcykel er det bedst at have den udenfor. Vi reservere et område ved 

overdækningen ved blok 3.  

 

b. Møbler til udearealer 

Udearealet bag fælleshuset skal have flere møbler. Måske skal det laves af en tømrer, som 

Mille gerne vil indhente oplysninger og tilbud omkring. Penge kommer fra BR budgettet. Der 

skal desuden møbleres i den grønne dagligstue, som kunne være med i samme 

udbudsrunde, foreslår BR. Admin. fortæller at vi ikke kan inddrage budget for den grønne 

dagligstue i møbler udenfor.  

Det kan også undersøges om der er “bænkepenge” i Kims budget. Admin. tjekker med Kim, 

altså ejendomsinspektøren. 

Vi undersøger i prisklassen op til 50.000 

c. Potentielt partnerskab med Last Object 

Vi har et tilbud fra Last Object på 300 pakker for opvaskesæbe på 12 kr. stk. Håndsæben er 27 

kr. stk. og vurderes umiddelbart for dyr. Målet er at lave et “stunt” for at køkkenerne måske 

skulle købe det selv efterfølgende. Det kunne også være en mulighed for at vi står for noget 

uddeling efterfølgende hvis der er mega god opbakning. 
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Natasha bedes om at lave en plan. Det diskuteres videre på næste BR møde.  

 

d. Kommende events 

i. Byggemøde 

Det kommer til at være et infomøde om nogle/alle byggeprojekter. Vil fonde have projekter 

adskilt eller vil de være okay. Der skal sendes datoer ud til byggerådgiverne, som er dem, der 

kommer til at være informanterne. Der foreslås datoer i slut april, start maj. Rådgiverne 

melder tilbage, og der fastlægges derved dato.  

ii. Plantedag 

Vi lader håndværkerne plante de store og buske. Vi vil gerne plante buske sammen med 

beboerne. Vi spørger Natasha om hun vil stå for det. Vi vil gerne indsætte 7500- kroner som 

budget for det. 4/4 stemmer for.  

iii. Indvielse af Klimahaven 

Mille vil gerne være ind over budgettet. Fadøl eller bobler? Haven skal være færdig 1/5 men 

er måske en uge forsinket. Vi vil derfor gerne holde indvielse i slutningen af maj eller starten 

af juni på en fredag. Mille og Julie arrangerer. 

e. Budget til indvielse af Klimahaven  

4 personer godkender et budget på 20.000 kr.  

f. Punkter til arbejdsmødet 

Ligger i drev  

g. Samarbejde med KF inkl. årshjul 

 

Der er møde med KF om samarbejde mandag 7/4 kl 19. Alle er velkomne men ikke 

forpligtede. Det bliver blandt andet en brainstorm omkring udnyttelse af de rum der findes 

på kollegiet.  

 

6) Evt. og næste møde  
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a. Næste møde - fast ugedag 

Kommer til at være 7. maj 

b. Arbejdsmøde dato og dagsorden 

Dato kommer til at være 8/4 klokken 17:00. Vi lægger videre datoer for arbejdsmøder den 

nævnte dato også 

https://docs.google.com/document/d/1csvK36RWtymBp_wWOUfpkfR3Ai0qXhNMSzwF6HXI

skA/edit?tab=t.0  

c. Evt. 

i. Fortov ved blok 3/6 

Der mangler en rampe fra cykelsti til fortovet. Man kan ikke rigtigt komme op eller ned med 

sin cykel. Admin. spørger Kim om det kan klares internt. Alternativt skal vi have fat i 

kommunen.  

ii. Nøgle til frivillige faciliteter 

Vi vil som i BR gerne have fællesnøgler eller saltobrikker til samtlige. Julie ligger sine nøgler 

ned i BR rummet og ellers afventer vi saltobrikkerne instalation.  

iii. Opfølgning på fodgængerfelt på Grønjordsvej 

 

Det anbefales at skrive til Line Barfod, hvorvidt det kan lade sig gøre. Det anbefales også at 

der flettes noget politisk ind i dette brev. Tobias har skrevet et udkast. Formentligt kan der 

ikke fås et fodgængerfelt. Men det kan være der kan være en appel til en fartnedsætning 

med i det som alternativt.  

iv. Website og kort 

Der efterspørges plantegninger over kollegiets rum, admin. vil gerne undersøge det. Det 

kunne bruges til et arbejdsmøde hvor vi undersøgte udnyttelsen af rummene.  

- Det kunne være smart at have et kort på hjemmesiden hvor man kunne se mere 

detaljeret hvad der skete i hver bygning. Altså kælderblokke, H10, H20 og hatten. Det 

har nok en længere tidshorisont, men Tobias vil gerne være tovholder.  
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